
Zápis z jednání Kulturní komise ze dne 27.2. 2023

Zápis z  jednání Kulturní komise MČ Ďáblice, konané
dne 27. 2. 2023
Členy Kulturní komise  jsou Mgr.MUDr. Tomáš Kneifl, Miroslava Lehovcová,

Václav Kotrč, Daniela Tůmová, MgA. Michaela Ničová, Kateřina Mušková

Přítomní: Miroslava Lehovcová, Václav Kotrč, Michaela Ničová, Daniela

Tůmová

Program jednání:
1. Organizační zajištění akce Taneční večer s Brouci Band 17.3. 2023

2. Nadcházející kulturní akce - plán a nové akce

3. Dekorace totemu před OD Ďáblice - jarní májka

4. Občerstvení v OD Ke kinu během kulturních akcí - provozovatelé,

podmínky

5. Diskuse

1. Taneční večer s Brouci Band je již z hlediska rozpočtu i propagace
připraven, kulturní komise řešila zejména zajištění občerstvení během
večera. Padl návrh, aby občerstvení zajistila Kateřina Mušková, která
údajně souhlasí, ale vzhledem k tomu, že nebyla přítomná, nemohla dalším
členům komise přiblížit svoji nabídku osobně.
2. Miroslava Lehovcová informovala členy kulturní komise o nové akci
sociální komise - koncert Hany Křížkové ( 25. 4. ) a přednášku o poruchách
autistického spektra ( 18. 4. ), dále komise diskutovala o potřebě zajištění
vhodné kapely na akce Čarodějnice a Zažít město jinak - Michaela Ničová
poptává několik kapel a bude co nejdříve informovat.
3. Kulturní komise se po kladné reakci vedení MČ rozhodla podpořit
dekoraci totemu před OD do podoby jarní májky. Instalaci budou realizovat
Manželé Sládkovi během dubna 2023.



4. Kulturní komise navrhuje, aby MČ Praha - Ďáblice oslovila
prostřednictvím Ďáblického zpravodaje a sociálních sítí místní gastro
podnikatele (i ty z blízkého okolí) s nabídkou možnosti zajišťovat
jednorázové kulturní akce v OD Ďáblice s nabídkou občerstvení během
akcí. Za pronájem baru a zázemí navrhuje kulturní komise vybírat od
prodejců 1000 Kč jako paušální nájemné za jednu akci.
5. Ve volné diskusi otevřeli členové komise diskusi na téma organizace
schůzek komise a shodli se na svolání dalšího termínu setkání do klubovny
KC Vlna v termínu o kterém budeme s dostatečným předstihem informovat
všechny členy komise, abychom omezili časté absence a současně se
všichni přítomní shodli na tom , že vzhledem k pracovní vytíženosti členů
komise bude dobré pořádat setkání kulturní komise ve večerních hodinách,
a to od cca 19 hodin.

Zápis provedla: Michaela Ničová dne 1.3. 2023


